
PROTOKÓŁ XLVIII/2017 
z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 23.02.2018 r. 
 
 

W posiedzeniu udział wzięło 11 członków Rady Gminy oraz 29 Sołtysów.  Listy obecności 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard.  
Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 1000 - 

1130. 
Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk –  Przewodniczący Rady Gminy, 
protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. oświaty, kultury, kultury fizycznej i 
sportu oraz obsługi Rady Gminy.  
Obrady XLVIII Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodnicząc który powitał  
uczestników posiedzenia a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu: 
1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

-przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3. Informacja o konkursie na Dyrektora SP im. Ppor. Ryszarda Kuleszy w Kościernicy i 
podziękowanie ustępującemu Dyrektorowi. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  podziału Gminy Białogard na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 
radnych wybieranych w każdym okręgu, 
b) sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 406/3, położonej w obrębie ewidencyjnym Redlino, 
c)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 324/8 położonej w obrębie ewidencyjnym Żeleźno, 
d)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 262/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Rogowo. 
e)  zatwierdzenia Rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady 
Gminy Białogard na 2018 rok. 
f)  zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Białogard 
na 2018 rok. 



g) zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białogard na 
2018 rok. 
h)  zatwierdzenia Rocznego Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Białogard na 2018 rok. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

8. Zamknięcie XLVIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

Ad.1. Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z 
XLVII Sesji Rady Gminy Białogard. Pan Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie 
wniesieniem w terminie określonym Statutem Gminy Białogard -§ 22 ust. 2 -do treści ww. 
Protokołu żadnych poprawek i uzupełnień- Rada protokół przyjęła.  

Ad. 2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał 
Rady Gminy.  
 
Ad. 3. Informacja o konkursie na Dyrektora SP im. Ppor. Ryszarda Kuleszy w Kościernicy i 
podziękowanie ustępującemu Dyrektorowi. Pan Wójt podziękował Panu Dyrektorowi 
Jerzemu Zasztowt za wieloletnią pracę. Następnie Pan Jan Budzyński oraz Pan Damian 
Janusiak złożyli podziękowania w imieniu mieszkańców oraz Zarządu OSP Kościernica. 

Ad. 4. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły interpelacje i 
zapytania radnych.  
 
Ad. 5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.  
1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Białogard na lata 2018-2027”. Projekt uchwały został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 

 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia 
„Strategii Rozwoju Gminy Białogard na lata 2018-2027” 

 
2) podziału Gminy Białogard na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 
radnych wybieranych w każdym okręgu, 
 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie podziału Gminy 
Białogard na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu, 
 
3) kolejnymi z omawianych projektów uchwał były projekty uchwały w sprawach sprzedaży 
działek, projekty uchwał omawiane były na wspólnym posiedzeniu Komisji rady Gminy, na 
Sesji przedstawiła je Pani Anna Michaliszyn, 
 



a) sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 406/3, położonej w obrębie ewidencyjnym Redlino, projekty 
uchwał omawiane były na wspólnym posiedzeniu Komisji rady Gminy, na Sesji przedstawiła 
je Pani Anna Michaliszyn, 
 Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży 
w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
geodezyjnie nr 406/3, położonej w obrębie ewidencyjnym Redlino, 
 
b)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 324/8 położonej w obrębie ewidencyjnym Żeleźno, 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży 
w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
geodezyjnie nr 324/8 położonej w obrębie ewidencyjnym Żeleźno, 
 
c) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej geodezyjnie nr 262/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Rogowo. 
 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży 
w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
geodezyjnie nr 262/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Rogowo. 
 
3) następnie omówione zostały plany pracy Rady Gminy oraz poszczególnych komisji: 
 
a) zatwierdzenia Rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady 
Gminy Białogard na 2018 rok. 
 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
Rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Gminy Białogard na 
2018 rok. 
 
b) zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Białogard 
na 2018 rok. 
 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
Rocznego Planu Pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 
Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Białogard na 2018 rok. 
 
c) zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białogard na 
2018 rok. 
 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
Rocznego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białogard na 2018 rok. 



d)  zatwierdzenia Rocznego Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Białogard na 2018 rok. 
Pan Bogdan Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki, zwrócił uwagę na niedociągnięcia w 
przedstawionym planie pracy Rady. Pan Jan Budzyński odpowiedział, że to jest ramowy plan 
pracy który może się zmieniać w trakcie roku.  
 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 11:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
Rocznego Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Białogard na 2018 rok. 
  
W przerwie Sesji przeprowadzone zostało przez Panią Skarbnik Izabelę Czaplejewską  i Panią 
Ewę Szczybelską szkolenie dotyczące ochrony danych osobowych obowiązujących Sołtysów. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania. Pan Wójt odpowiedział Panu B. Michaliszyn na 
wątpliwości dotyczące planu pracy rady Gminy, poinformował, że zgodnie ze Statutem w 
punkcie w którym omawiane są uchwały, głos zabierają Radni, nie osoby postronne, które 
mogą się wypowiedzieć w punkcie "wolne wnioski, zapytania".  
Pan Przewodniczący spytał Pana J. Budzyńskiego Prezesa SISG w Białogardzie o kwestię 
zwolnień w SISG, Pan J. Budzyński odpowiedział, że nie dzieje się jeszcze nic 
niepokojącego, jest niewielki ruch kadrowy w firmie Kabel technik z uwagi na zmianę profilu 
produkcji. Na ten moment ponad 600 osób ma zatrudnienie w Inkubatorze Przedsiębiorczości, 
budowane są jeszcze dwie hale, gdzie powstaną nowe miejsca pracy.  
Kolejnym tematem była budowa oświetlenia na terenie Gminy.  
Pani Elżbieta Trzcińska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rogowie poinformowała, że w 
szkole zwolnił się etat palacza konserwatora i poszukuje chętnych do pracy.  
Pan J. Budzyński powiedział że jest zadowolony z pracy poszczególnych komórek Urzędu 
Gminy.  
 
Ad 6. Zamknięcie XLVIII Sesji Rady Gminy Białogard.  
 
Wobec wyczerpania wszystkich punktów XLVIII Sesja Rady Gminy Białogard została 
zakończona.  
 
 
 

 


